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STYRELSEMOTE FORENINGEN IFK LiT 2 0 1 9 - 1 1 - 0 4 

NARVARANDE 
Jorgen Tyrebo, Martin Svensson, Lars Bjork, Cecilia Hakansson, Soren Hedlund, Peter Palsson och David Hansson 

§ 1 MOTETS OPPNANDE 
Jorgen Tyrebo halsade alia valkomna och forklarade styrelsemotet oppnat. 

§ 2 V A L AVSEKRETERARE 

Martin Svensson valdes till sekreterare 

§ 3 V A L AVJUSTERARE 

_J.̂ i7Wn< valdes till iuesterare 

§ 4 FORRA MOTETS PROTOKOLL 

Forra motets protokoll gicks igenom och lades till handlingarna 

§ 5 G O D K A N N A N D E AV DAGORDNINGEN 

Dagordningen godkandes 

§ 6 E K 0 N 0 M I 
Kassoren informerade om att: 

• Ekonomin i foreningen ar god och arets resultat pekar mot 20000 plus. 
• Vi diskuterade om att skaffa ett bankkort for inkop av fika och dylikt till t.ex. sammandrag. Vi oppnar ett 

nytt konto som kortet ar knutet till med ett max belopp pa 10000:-

§ 7 HARKVALLEN 

Nytt hyreskontrakt ar nu framtaget och vi har aven sokt bygdemedel for upprustning av harkvallen. 
Soren ska leta fram arendeavtalet med Ostersunds kommun for att se hur avtalet ser ut. 

§ 8 I N K O M N A MAIL/SKRIVELSER 

§ 9 RAPPORT INNEBANDY 
Sasongen har dragit igang och V 47 ar forsta sammandraget for 08/09. Vi beslutade aven att kopa in 
malvaktsutrustning. David letar i forsta hand efter begagnad utrustning. David har aven eventuellt en begagnad 
sarg pa gang, men vi har problem med vart vi skulle kunna forvara en sadan da det ar fulIt i sporthallen. David ska 
aven prova att hitta tider i Haggenas for att ungdomarna ska fa trana att spela med sarg. 

§ 1 0 RAPPORT FOTBOLL 
Herrlaget kommer att spela division 6 kommande sasong. Simon Aruhsiander kallas till nasta mote for att horas om 
kommande sasong. 
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§ 1 1 OVRIGA FRAGOR 

Alia Ledare inom IFK Lit ska lamna in utdrag ur belastningsregistret for att fa leda barn och ungdomar. Soren har 
aven skaffat en mailadress som heter ifklit@outlook.com 

Jorgen har kontaktat badminton i Ostersund om att ledare fran dom kan komma till Lit for att halla traningar om 
intresse finns. 

Soren kollar om det finns mojiighet att hyra ett storre forrad i gamla kommunhuset 

§ 1 2 MOTETS AVSLUTANDE 
Ordforande tackade alia narvarande och forklarade motet avslutat. 
Nasta mote ar tisdagen den 3/12 klockan 18.30 


